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Emlékeztet ő 
 

Az Egyesületi Elnökség 2017. április 11-én 14:00 órakor a Magyar Elektrotechnikai 
Egyesület tárgyaló termében megtartott üléséről. 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak:  Béres József, Haddad Richárd, Ángyánné Kiss 
Zsuzsanna, Kovács András, Dr. Kádár Péter.  

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkez ő tanácsadó testülete és állandó 
meghívottak közül jelen voltak: Kovács László helyett Kunyik Sándorné, Dr. Madarász 
György, Dr. Danyek Miklós, Hollósy Gábor, Dr. Tóth Judit, Orlay Imre, Veisz Imre, Rejtő 
János, Tóth József, Rubint Dezső tanácskozási joggal rendelkező tagok, továbbá Balázs 
Péter és Günthner Attila állandó meghívott. 

Kimentette magát: Dr. Hartmann Bálint, Dr. Székely Csaba, Nagy János, Dr. Fodor István, 
Sőrés Péter, Becker Péter.    
Első napirendi pontként  az előző ülésen elhatározottak helyzetéről Haddad Richárd 
számolt be. Az új főszerkesztő kiválasztásával kapcsolatban elmondta, hogy a pályázók 
közül négy személyt hívtunk be interjúra, amelyből kettő maradt versenyben. Közülük 
szeretnénk kiválasztani az új főszerkesztőt. A továbbiakban ismertette a MEE Tanári 
Tagozat helyzetét. Az elmúlt ülésnek megfelelően elkészült a tagozathoz kapcsolódni kívánt 
tanárok pártoló tagi szerződés mintája és ennek megfelelően folyamatosan csatlakoznak az 
ország szaktanárai a tagozathoz.  

Második napirendi pontként  Haddad Richárd ismertette a Küldöttgyűlés tervezett 
napirendjét. Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete 
egyhangúan elfogadta a 93. Küldöttgyűlés tervezett napirendjét. Az Egyesületi Elnökség 
20/2017 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta a 93. Küldöttgyűlés tervezett 
napirendjét.  

Harmadik napirendi pontként  Haddad Richárd foglalta össze az Egyesületi Elnökség éves 
beszámolóját. Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete 
egyhangúlag elfogadta az Egyesületi Elnökség éves beszámolóját. Az Egyesületi Elnökség 
21/2017 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta az Egyesületi Elnökség éves 
beszámolóját. 

Negyedik napirendi pontként  Ángyánné Kiss Zsuzsanna ismertette a Gazdasági Bizottság 
jelentését az Egyesületi Elnökség számra a MEE 2016. évi egyszerűsített beszámolójának, 
közhasznúsági mellékletének Küldöttgyűlés elé terjesztéséhez. Bemutatta a 2016 évi terv-
tény elemzést. Elmondta, hogy az új jelentési rendszer alakul, formálódik. A COBRA-ból 
automatikusan kinyerhető jelentési rendszeren folyamatosan dolgozunk. Terv szerint a 2017. 
III. negyedévi jelentéshez szükséges adatokat már automatikusan fogjuk kinyerni a 
rendszerből. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta a GB jelentését. Az Egyesületi Elnökség 22/2017 számú határozatával  
egyhangúlag elfogadta a GB jelentését. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta a MEE 2016. évi egyszerűsített beszámolóját és közhasznúsági mellékletét. Az 
Egyesületi Elnökség 23/2017 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta a MEE 2016. évi 
egyszerűsített beszámolóját és közhasznúsági mellékletét. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta a könyvvizsgáló jelentését. Az Egyesületi Elnökség 24/2017 számú határozatával  
egyhangúlag elfogadta a könyvvizsgáló jelentését. 
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Ötödik napirendi pontként  az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező 
tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta az Etikai Bizottság írásban előterjesztett 
jelentését. Az Egyesületi Elnökség 25/2017 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta az 
Etikai Bizottság írásban előterjesztett jelentését. 

Hatodik napirendi pontként  Günthner Attila mutatta be az olyan szerződések listáját, 
amelyet az Egyesület az elmúlt évben saját tagjával, vezető tisztségviselőjével, a 
felügyelőbizottság tagjával vagy ezek hozzátartozójával kötött. Az Egyesületi Elnökség 
tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta az elmúlt évben 
megkötött azon szerződéseket, amelyeket az Egyesület saját tagjával, vezető 
tisztségviselőjével, a felügyelőbizottság tagjával vagy ezek hozzátartozójával kötött. Az 
Egyesületi Elnökség 26/2017 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta az elmúlt évben 
megkötött azon szerződéseket, amelyeket az Egyesület saját tagjával, vezető 
tisztségviselőjével, a felügyelőbizottság tagjával vagy ezek hozzátartozójával kötött. 

Hetedik napirendi pontként  az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező 
tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta a független könyvvizsgáló megválasztásával, 
visszahívásával és díjazásának megállapításával kapcsolatos írásos előterjesztést. Az 
Egyesületi Elnökség 27/2017 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta a független 
könyvvizsgáló megválasztásával, visszahívásával és díjazásának megállapításával 
kapcsolatos írásos előterjesztést. 

Nyolcadik napirendi pontként  Kovács András foglalta össze a Szervező Bizottság és az 
Elnökség önkéntes tagjai által javasolt Alapszabály módosításokat. 

Az Alapszabály módosítás okai 

1. Az Egyesület közcélú tevékenységének bővülése 

• 2.3 - 2.5 és 2.6 részek és alpontjaik 

2. A tagsággal kapcsolatos jogok és kötelezettségek tisztázása 

• neuralgikus pont az Egyesület életében a tagdíjfizetés, 

• a tagság jogainak pontosítása bővítése az 5.2.-ban. 

3. A taggal kapcsolatos eljárás pontosítása 

• regisztráló szervezet, írásbeliség, másodfokon az Elnökség határoz. 

4. A Polgári törvénykönyv 2016. decemberi módosításainak átvezetése 

• a küldöttgyűlés szabályainak módosítása: részvételi jogosultság, az összehívás 
módja, határozatképtelenség esetén az eljárás, a napirend módosítása. 

5. Az Egyesület képviselete és a kötelezettségvállalás szabályai 

• az Elnök kivételével az általános kettős aláírás bevezetése, 

• a képviseleti és kötelezettségvállalási jog általános kiterjesztése. 

6. Stilisztikai javítások 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta az Alapszabály módosítási javaslatait. Az Egyesületi Elnökség 28/2017 számú 
határozatával  egyhangúlag elfogadta az Alapszabály módosítási javaslatait. 

Kilencedik napirendi pontként  Haddad Richárd ismertette az Elnökség Küldöttgyűlés 
számára szóló előterjesztés javaslatát a 2016. április 7. – 2017. április 4. között belépett és 
kizárt tagokról. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta az Elnökség Küldöttgyűlés számára szóló előterjesztés javaslatát a 2016. április 7. 
– 2017. április 4. között belépett és kizárt tagokról. Az Egyesületi Elnökség 29/2017 számú 
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határozatával  egyhangúlag elfogadta az Elnökség Küldöttgyűlés számára szóló 
előterjesztés javaslatát a 2016. április 7. – 2017. április 4. között belépett és kizárt tagokról. 

Tízedik napirendi pontként  az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező 
tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta a 2017 évi egyesületi díjakra jelöltek listáját. Az 
Egyesületi Elnökség 30/2017 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta a 2017 évi 
egyesületi díjakra jelöltek listáját. 

Tizenegyedik napirendi pontként  Haddad Richárd számolt be a 64. vándorgyűlés 
előkészítésével kapcsolatos helyzetről. Egyelőre még csak 64 előadás javaslat érkezett, 
ezért aktivitásra kérte az Elnökség tagjait is, hogy minél több előadásból állíthassuk össze a 
rendezvény szakmai programját. 

Egyebek: 

• Ángyánné Kiss Zsuzsanna tájékoztatta az Elnökséget, hogy érkezett hozzá egy kérdés, 
miszerint köthető-e megbízási szerződés területi szervezet titkárával? Béres József 
felkérte az Etikai Bizottságot, hogy foglaljon állást és ossza meg véleményét a kérdéssel 
kapcsolatban a következő Elnökségi ülésen. 

• Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta a Debreceni Szervezet által benyújtott pályázatot a régiós szintű tanulmányút 
szervezésével kapcsolatban. Az Egyesületi Elnökség 31/2017 számú határozatával 
egyhangúlag elfogadta a Debreceni Szervezet által benyújtott pályázatot a régiós szintű 
tanulmányút szervezésével kapcsolatban. 

• Orlay Imre jelezte az Elnökségnek, hogy a Krakkói Elektrotechnikai Egyesület jövőre lesz 
100 éves. A szervezet szeretné a kapcsolatot ápolni a MEE-vel. Ezzel kapcsolatban 
konkrét igényeket is megfogalmaztak, amelynek anyagi vonzata is van. Béres József 
kérte, hogy az illetékes MEE szervezetek készítsenek írásos előterjesztést az Egyesületi 
Elnökség számára. 

• Béres József ismertette Dr. Antal Ildikó a MEE Múzeumi Bizottságának vezetője által 
készített éves munkatervet. Kifejezte, hogy véleménye szerint értékes anyag készült és 
fontos feladatokat fogalmaztak meg. Jelezte, hogy szűkebb körben a Technikatörténeti 
Bizottsággal is egyeztetni fogjuk a programot és összehangoljuk, hogy a szervezetek 
célkitűzéseinek eredője egy irányba mutasson. 

• Béres József tájékoztatta az Elnökséget, hogy az ETE és a MET vezetői megkeresték a 
MEE-t egy Paks II.-vel foglalkozó közös állásfoglalással kapcsolatban. A tervezetet 
megküldtük az Elnökség számára. Egy nyílt szakmai párbeszéd után Béres József 
felkérte a Szakmai és Tudományos Bizottságot, hogy néhány mondatban fogalmazza 
meg az üggyel kapcsolatos szakmai álláspontját. 

 

2017. április 11. 

Összeállította: Jóváhagyta: 
 

 

Günthner Attila Haddad Richárd  
Irodavezető Főtitkár  

 


